
PROTOKÓŁ NR III/18 

z posiedzenia III sesji Rady Miejskiej 

w dniu 28 grudnia 2018 r. 
 

Obrady III sesji Rady Miejskiej odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 

w Wyszkowie, Aleja Róż 2. 

Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2018 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:24 tego 

samego dnia. 

Porządek obrad III sesji Rady Miejskiej radni otrzymali w ustawowym terminie wraz 

z materiałami sesyjnymi i projektami uchwał. 

W posiedzeniu udział wzięło 19 radnych. Dwóch radnych nieobecnych - P. Krzysztof 

Sobieski i P. Grzegorz Wyszyński. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu sesji udział wzięli: 

1) Grzegorz Nowosielski – Burmistrz Wyszkowa; 

2) Aneta Kowalewska – Z-ca Burmistrza Wyszkowa; 

3) Anna Gołębiewska – Sekretarz Gminy; 

4) Dariusz Korczakowski – Skarbnik Gminy; 

5) Sylwia Sendrowicz – Radca Prawny; 

6) Agnieszka Mróz - Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej; 

7) Marek Wiśniewski - Dyrektor Wyszkowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; 

8) Marek Siekierski – Prezes Zarządu Wyszkowskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego; 

9) Daniel Bogdan – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

w Wyszkowie; 

10) Mariusz Kowalski – Dyrektor WOK „Hutnik”; 

11) Ireneusz Mroczek - Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej; 

12) Mirosław Wysocki – Komendant Straży Miejskiej w Wyszkowie; 

13) Żaneta Kozak - Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Środków Zewnętrznych; 

14) Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji; 

15) Edyta Wittich – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu; 

16) Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa; 

17) Robert Augustyniak – Starszy Inspektor Wydziału Ogólnego i Spraw Obywatelskich; 

18) Bożena Czerwińska – Główny Specjalista ds. Obsługi Rady Miejskiej w Wyszkowie; 

19) Sołtysi oraz Przewodniczący Rad Osiedlowych (zgodnie z listą obecności). 
 

Ad. 1. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej – P. Elżbieta Piórkowska. 

Przywitała Burmistrza Wyszkowa – P. Grzegorza Nowosielskiego, Z-cę Burmistrza – 

P. Anetę Kowalewską, radnych, sołtysów, kierowników i dyrektorów gminnych jednostek 

organizacyjnych, naczelników, kierowników i pracowników Urzędu, lokalną prasę oraz inne 

osoby przybyłe na posiedzenie sesji.  

Następnie, otworzyła III sesję Rady Miejskiej i w oparciu o podpisaną przez radnych listę 

obecności stwierdziła quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

i uchwał.  
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Ad.2. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś z uprawnionych, obecnych na 

posiedzeniu, chciałby wnieść uwagi bądź propozycje zmian porządku obrad? 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Ad.3. 

a) Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z sesji Rady Miejskiej z 4 grudnia br. 

został wyłożony w Biurze Rady 18 grudnia 2018 r. Uwag do protokołu nie wniesiono; 

b) Przewodnicząca Rady przedstawiła Informację Burmistrza Wyszkowa, dotyczącą 

wyników konsultacji projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutów Osiedli 

w przedmiocie zmiany nazwy Osiedla Nr 2 i Osiedla Nr 10 (załącznik nr 2 do protokołu); 

c) Przewodnicząca Rady przekazała radnym Rady Miejskiej gratulacje od Wojewody 

Mazowieckiego – Zdzisława Sipiery w związku z wyborem do organów samorządu 

terytorialnego. 
 

Ad. 4. 

1) P. Robert Garbarczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkalnictwa i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu 

niepieniężnego (aportu) do jednoosobowej spółki z ograniczoną odpowiedzialnością – 

Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. w Wyszkowie. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny:  

1) Adam Szczerba. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielili: 

1) Naczelnik – Robert Garbarczyk; 

2) Prezes Zarządu PWiK – Daniel Bogdan; 

3) Burmistrz – Grzegorz Nowosielski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 15, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 4) - załącznik nr 3 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/16/18 w sprawie 

wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do jednoosobowej spółki z ograniczoną 
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odpowiedzialnością – Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. 

w Wyszkowie. 
 

2) Daniel Bogdan – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. 

z o.o. w Wyszkowie przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LIV/579/18 

Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 9 sierpnia 2018 r. w sprawie przyjęcia projektu 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków i przekazania go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny:  

1) Bogdan Osik. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielił: 

1) Prezes Zarządu PWiK – Daniel Bogdan. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 4 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/17/18 

zmieniającą uchwałę Nr LIV/579/18 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 9 sierpnia 2018 

r. w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 
 

3) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Wyszków na rok 2019. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
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Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 5 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/18/18 w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Wyszków na rok 2019. 
 

4) P. Sławomir Cieślak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych przedstawił 

projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 15, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 4) - załącznik nr 6 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/19/18 w sprawie 

ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych. 
 

5) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na dokonanie darowizny nieruchomości, stanowiących własność Gminy Wyszków, na 

rzecz Powiatu Wyszkowskiego. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 
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Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 7 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/20/18 w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości, stanowiących własność 

Gminy Wyszków, na rzecz Powiatu Wyszkowskiego. 
 

6). P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia 

warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych od opłaty z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Wyszków dla osób fizycznych, będących 

właścicielami budynków mieszkalnych jednorodzinnych lub lokali mieszkalnych lub 

spółdzielni mieszkaniowych. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali radni:  

1) Monika Bieżuńska; 

2) Adam Szczerba; 

3) Bogdan Osik - w imieniu Klubu „Masz Wybór”, radny zgłosił następujący wniosek 

formalny: „wprowadzić jednorazową 97% bonifikatę”. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielili: 

1) Naczelnik – Iwona Kozon; 

2) Skarbnik – Dariusz Korczakowski. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod 

głosowanie wniosek formalny Klubu ‘Masz Wybór” zgłoszony przez radnego Bogdana 

Osika: „wprowadzić jednorazową 97% bonifikatę”. 

Następnie Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 4, przeciw – 13, 

wstrzym. się – 2) – głosowanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego odrzucili powyższy wniosek.  
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Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych od opłaty 

z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Wyszków dla osób fizycznych, będących 

właścicielami budynków mieszkalnych jednorodzinnych lub lokali mieszkalnych lub 

spółdzielni mieszkaniowych. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 15, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 4) - załącznik nr 9 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/21/18 w sprawie 

określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych od opłaty 

z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Wyszków dla osób 

fizycznych, będących właścicielami budynków mieszkalnych jednorodzinnych lub lokali 

mieszkalnych lub spółdzielni mieszkaniowych. 
 

7) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przeprowadzenia zabiegów przy pomniku przyrody w celu jego ochrony.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny:  

1) Adam Szczerba. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzieliła: 

1) Naczelnik – Iwona Kozon. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 0) – głosowanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/22/18 w sprawie 

przeprowadzenia zabiegów przy pomniku przyrody w celu jego ochrony. 
 

8) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

mostu na rzece Bug w miejscowości Wyszków. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 
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Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 11 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/23/18 w sprawie 

nadania nazwy mostu na rzece Bug w miejscowości Wyszków. 
 

9) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw 

drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Świniotop. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 12 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/24/18 w sprawie 

nadania nazw drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Świniotop. 
 

10) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw 

drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Kamieńczyk. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
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Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 18, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 1) - załącznik nr 13 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/25/18 w sprawie 

nadania nazw drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Kamieńczyk. 
 

11) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Ślubów. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 14 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/26/18 w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Ślubów. 
 

12) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę 

Nr XLIX/511/18 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 marca 2018 r. w sprawie 

nadania nazw drogom położonym w miejscowości Ślubów. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
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Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 15 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/27/18 

zmieniającą uchwałę Nr XLIX/511/18 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 29 marca 

2018 r. w sprawie nadania nazw drogom położonym w miejscowości Ślubów. 
 

13) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Leszczydół-Podwielątki. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 18, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 1) - załącznik nr 16 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/28/18 w sprawie 

nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Leszczydół-Podwielątki. 
 

14) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw 

ulicom położonym w miejscowości Olszanka.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
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Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał:  

1) Zdzisław Bryk – Sołtys Olszanki. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzieliła: 

1) Naczelnik – Iwona Kozon. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 13, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 6) - załącznik nr 17 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/29/18 w sprawie 

nadania nazw ulicom położonym w miejscowości Olszanka.  
 

15) P. Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazw 

rondom i drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Wyszków. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrali radni:  

1) Bogdan Osik; 

2) Adam Szczerba; 

3) Elżbieta Piórkowska; 

4) Wojciech Rojek. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzieliła: 

1) Naczelnik – Iwona Kozon. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 17, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 2) - załącznik nr 18 do protokołu. 
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Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/30/18 w sprawie 

nadania nazw rondom i drogom wewnętrznym położonym w miejscowości Wyszków. 
 

Przewodnicząca rady – P. Elżbieta Piórkowska ogłosiła 15 min przerwy. 

O godz. 11.30 Przewodnicząca Rady wznowiła obrady sesji. 
 

16) Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa 

dla działek nr 1180/1, 1180/2 położonych przy ulicy Przemysłowej. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny:  

1) Adam Szczerba. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzielili: 

1) Naczelnik – Iwona Kozon; 

2) Prezes Zarządu PEC – Ireneusz Mroczek. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 15, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 4) - załącznik nr 19 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/31/18 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Wyszkowa dla działek nr 1180/1, 1180/2 położonych przy ulicy Przemysłowej. 
 

17) Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla części 

obrębu geodezyjnego Gulczewo. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 



 

 

 

12 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny:  

1) Adam Szczerba. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzieliła: 

1) Naczelnik – Iwona Kozon. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

P. Iwona Kozon przedstawiła uwagę, która została wniesiona do planu, a która nie została 

uwzględniona przez Burmistrza. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie powyższą uwagę, 

a następnie przedstawiła wyniki głosowania: za odrzuceniem uwagi – 10 głosów, przeciw -4, 

wstrzym. się – 5) - załącznik nr 20 do protokołu. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 14, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 5) - załącznik nr 21 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/32/18 w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wyszków dla 

części obrębu geodezyjnego Gulczewo. 
 

18) Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla terenu 

położonego pomiędzy ulicami 11 Listopada i Generała Józefa Sowińskiego oraz dla 

wybranych działek położonych przy ulicach: Stefana Okrzei, 3 Maja, Dolnej 

i Kazimierza Skarżyńskiego - etap II. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrał radny:  

1) Adam Szczerba. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzieliła: 

1) Naczelnik – Iwona Kozon. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 
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Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 14, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 5) - załącznik nr 22 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/33/18 w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla 

terenu położonego pomiędzy ulicami 11 Listopada i Generała Józefa Sowińskiego oraz 

dla wybranych działek położonych przy ulicach: Stefana Okrzei, 3 Maja, Dolnej 

i Kazimierza Skarżyńskiego - etap II. 
 

19) Iwona Kozon – Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Informacji o zgłoszonych żądaniach wynikających z ograniczenia bądź 

uniemożliwienia korzystania z nieruchomości lub obniżenia wartości nieruchomości 

w związku z uchwaleniem planów miejscowych oraz o wydanych decyzjach 

wynikających ze zbycia nieruchomości, których wartość wzrosła w związku 

z uchwaleniem planów miejscowych”. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 23 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/34/18 w sprawie 

przyjęcia „Informacji o zgłoszonych żądaniach wynikających z ograniczenia bądź 

uniemożliwienia korzystania z nieruchomości lub obniżenia wartości nieruchomości 

w związku z uchwaleniem planów miejscowych oraz o wydanych decyzjach 

wynikających ze zbycia nieruchomości, których wartość wzrosła w związku 

z uchwaleniem planów miejscowych”.  
 

20) Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
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Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji głos zabrała radna:  

1) Elżbieta Piórkowska. 

Na pytania i wątpliwości, odpowiedzi udzieliła: 

1) Dyrektor – Agnieszka Mróz. 

Po wyczerpaniu listy mówców, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 24 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/35/18 w sprawie 

uchwalenia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 
 

21) Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy 

społecznej w formie pomocy rzeczowej w postaci produktów żywnościowych oraz 

posiłku dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2019-2023. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 25 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/36/18 w sprawie 

określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w formie 

pomocy rzeczowej w postaci produktów żywnościowych oraz posiłku dla osób i rodzin 
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objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-

2023. 
 

22) Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup 

posiłku lub żywności dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 26 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/37/18 w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy 

w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności 

dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2019-2023. 
 

23) Sekretarz Gminy – P. Anna Gołębiewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Wyszkowie do podpisywania 

poleceń wyjazdu służbowego dla Przewodniczącej Rady oraz określenia stawek za jeden 

kilometr przebiegu za przejazd radnego Rady Miejskiej w Wyszkowie w podróży 

służbowej pojazdem niebędącym własnością Gminy Wyszków.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję 

Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
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Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Z dwóch wiceprzewodniczących Rady, obecny na sesji był tylko jeden wiceprzewodniczący – 

P. Danuta Kukwa. W związku z tym, że na wykonywanie zapisanych w uchwale czynności, 

wymagana jest zgoda osoby wskazanej przez radnych, zgłoszono kandydaturę P. Danuty 

Kukwa. 

P. Danuta Kukwa wyraziła zgodę. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 27 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/38/18 w sprawie 

wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Wyszkowie do podpisywania 

poleceń wyjazdu służbowego dla Przewodniczącej Rady oraz określenia stawek za jeden 

kilometr przebiegu za przejazd radnego Rady Miejskiej w Wyszkowie w podróży 

służbowej pojazdem niebędącym własnością Gminy Wyszków. 
 

24) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2024. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 28 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/39/18 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018 – 2024. 
 

25) Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2018 r. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały omawiany był na wspólnym 

posiedzeniu Komisji stałych Rady Miejskiej. 

Opinie Komisji stałych Rady Miejskiej w sprawie projektu omawianej uchwały: 

Radny – P. Jan Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

Radny – P. Wojciech Rojek przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
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Radny – P. Dariusz Glinka przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Rady – P. Eugeniusz Zaremba przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta 

i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca Rady – P. Danuta Kukwa przedstawiła projekt uchwały w powyższej 

sprawie. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska poddała pod głosowanie projekt 

przedstawionej uchwały, a następnie przedstawiła wyniki głosowania (głosów za - 19, 

przeciw – 0, wstrzym. się – 0) - załącznik nr 29 do protokołu. 

Radni w wyniku głosowania jawnego przyjęli do realizacji uchwałę Nr III/40/18 w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2018 r. 
 

Ad. 5. 

P. Jerzy Prusinowski - Przewodniczący Osiedla Nr 3 spytał, kiedy zostanie uruchomiony 

parking na ul. Leśnej? Czy jest możliwość postawienia wiaty przystankowej na ul. Pułtuskiej, 

za przejazdem kolejowym (w stronę Pułtuska)? Czy jest możliwość wybudowania chodnika 

dla pieszych od ronda do nowego sklepu Bricomarche?  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski poinformował, że budowa parkingu przy ul. Leśnej, 

to pierwsza część projektu mobilności miejskiej. Na początku przyszłego roku zostanie 

przedstawiony harmonogram kolejnych etapów realizacji tego projektu, czyli: przeniesienia 

na ul. Leśną odjeżdżających do Warszawy autobusów, puszczenia tam bezpłatnej 

komunikacji miejskiej do centrum miasta, postawienia na niektórych parkingach 

parkometrów, itd. Jeżeli chodzi o wybudowanie chodnika do sklepu Bricomarche oraz 

postawienia wiaty przystankowej przy ul. Pułtuskiej, to Urząd sprawdzi, jakie są możliwości 

zrealizowania tych zadań. 

P. Marek Curuł – Sołtys Kamieńczyka zwrócił się z prośbą o dodanie przynajmniej jednego 

kursu komunikacji autobusowej z Kamieńczyka do Wyszkowa (teraz są dwa kursy 

Kamieńczyk-Wyszków o godz. 7:00 i 16:00) oraz o wydłużenie trasy tych autobusów do 

miejscowości Loretto, Świniotop i Puste Łąki. 

P. Witold Król – Sołtys Gulczewa spytał, czy niektóre nazwy ulic położone np. w Rybienku 

Starym i Rybienku Nowym muszą się powtarzać? Takich ulic jest kilka, np. Akacjowa, 

Jaśminowa, Brzozowa. Również nazwa „Żytnia” jest już w Wyszkowie, Olszance, Rybienku 

Nowym i Rybienku Starym. Jest to bardzo uciążliwe zarówno dla mieszkańców tych 

miejscowości jak i dla osób przyjezdnych i dla dostawców. Dodatkowo część z tych 

miejscowości ma ten sam kod pocztowy, co już w ogóle wprowadza ogromne zamieszanie. 

P. Sołtys uważa, że powinno się odmawiać ludziom, którzy występują o nadanie takiej nazwy 

ulicy, która już istnieje w sąsiedniej miejscowości. 

P. Mirosław Piątek – Sołtys Krąg Nowych spytał, jak wygląda sytuacja budowy chodnika 

w Kręgach oraz co z naprawą linii energetycznej w Kręgach? Trzy lata temu mieszkańcy 

złożyli wniosek w tej sprawie i do tej pory nic nie zostało zrobione.  

P. Urszula Fijałkowska – Naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że jeżeli chodzi 

o chodnik, to okazało się, że nie mieści się on w pasie drogi. Urząd wystąpił do GDDKiA, 
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o zgodę na przykrycie kawałka rowu, dzięki czemu będzie można poszerzyć chodnik. Jeżeli 

taka zgoda będzie, prace będą prowadzone dalej.  

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski dodał, że po uzyskaniu zgody od GDDKiA, potrzebne 

będzie jeszcze pozwolenie wodno-prawne, co również wydłuży czas realizacji tej inwestycji. 

Co do linii energetycznej w Kręgach, Burmistrz poinformował, że wniosek w tej sprawie 

przekazał do energetyki, natomiast na ostatnim spotkaniu nie rozmawiał na ten temat.  
 

Przewodnicząca Rady w imieniu swoim i Pana Burmistrza złożyła wszystkim życzenia 

noworoczne. 
 

Ad. 6. 

Przewodnicząca Rady – P. Elżbieta Piórkowska podziękowała wszystkim za przybycie 

i udział w obradach sesji i o godzinie 12:24, uznając porządek obrad III Sesji Rady Miejskiej 

za wyczerpany, dokonała zamknięcia obrad. 

 

 

Protokołowała        Przewodnicząca Rady 

 

Bożena Czerwińska       Elżbieta Piórkowska 

 


